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STA Shoulder Heavy-Wall PET Bottle

DE3系列產品係為3BF3A7Ec厚瓶v延伸設計h在，明j厚實質感v
qh再添加肩套與q蓋h構成l面om外型h升級設計的完整性kDE3

系列的設計為經典的椎形方瓶h適用於各類高價保養品k 
STA Shoulder Heavy-Wall PET Bottle is an extension design of AQUAPET™ 

bottle. Adding shoulder and over cap, to make a “Flush” shape, and upgrade 
the completeness of design. STA series has a classical cone square shape, is 
very suitable for all kind of luxury skincare products.
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DE4)(( )(( )(0 -+&- e *(/,)( 3VOTML +-*,( ).(

STB Shoulder Heavy-Wall PET Bottle

DE4系列產品係為3BF3A7Ec厚瓶v延伸設計h在，明j厚實質感v
qh再添加肩套與q蓋h構成l面om外型h升級設計的完整性kDE4

系列的方形設計結合曲面h增添z典雅感h適用於各類高價保養品k 
STB Shoulder Heavy-Wall PET Bottle is an extension design of AQUAPET™ 

bottle. Adding shoulder and over cap, to make a “Flush” shape, and upgrade 
the completeness of design. STB series has a innovated curve square shape, 
is very suitable for all kind of luxury skincare products.
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STC Shoulder Heavy-Wall PET Bottle

DE4系列產品係為3BF3A7Ec厚瓶v延伸設計h在，明j厚實質感v
qh再添加肩套與q蓋h構成l面om外型h升級設計的完整性kDE5

系列的方形設計結合曲面h增添z典雅感h適用於各類高價保養品k 
STC Shoulder Heavy-Wall PET Bottle is an extension design of AQUAPET™ 

bottle. Adding shoulder and over cap, to make a “Flush” shape, and upgrade 
the completeness of design. STC series has a classical cylinder shape, is very 
suitable for all kind of luxury skincare products.
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